

(please scroll down for English version)



**MOVES#113 Anders Edström**

**»Hanezawa Garden« 22.03.2016**

**MOVES#113 Anders Edström »Hanezawa Garden«**

*Katalog-Launch, Artist Talk*

**22. März 2016, 20:30 Uhr**

Liebe Freunde,

**Image Movement freut sich auf einen Abend mit Anders Edström.**

**Anders Edström** ist ein Schwedischer Fotograf und Filmemacher, der in Stockholm lebt und arbeitet. **Edströms** fotografische Kariere begann in enger Zusammenarbeit mit dem Designer Martin Margiela.

Seitdem veröffentlichte er in zahllosen Magazinen wie *Purple*, *Self Service*, *AnOther Magazine* oder *The Gentlewoman*.

Unter seinen Monografien sind *Waiting some birds a bus a woman and spidernets places a crew* (SteidlMACK, 2004) und *Safari* (Nieves, 2010).

Sein Film *The Anchorage*, den er gemeinsam mit C.W. Winter produziert hatte, wurde beim *Internationalen Film Festival Locarno* mit dem *Goldenen Leopard* ausgezeichnet.

Bei Image Movement wird **Anders Edström** sein neuestes Buch »Hanezawa Garden« vorstellen – eine *illegal* Reise durch einen nun zerstörten Garten in Tokyo; ein Projekt, an dem er über ein Jahrzehnt gearbeitet hatte.

Der Künstler wird anwesend sein.

Der Eintritt ist frei.

.....

**MOVES#113 Anders Edström »Hanezawa Garden«**

*Catalog-launch, Artist Talk*

**22 March 2016, 8:30pm**

Dear Friends,

**Image Movement is delighted to host an evening with Anders Edström.**

**Anders Edström** is a Swedish photographer and filmmaker who lives and works in Stockholm. He began his photographic career working closely with the legendary designer Martin Margiela.

Since then, his work has been featured in numerous publications, including *Purple, Self Service, AnOther Magazine*, and *The Gentlewoman*.

Previous monographs include *Waiting Some Birds a Bus a Woman* and *Spidernets Places a Crew* (SteidlMACK, 2004), and *Safari* (Nieves, 2010).

His film *The Anchorage*, produced with C.W. Winter, has won the *Golden Leopard* prize at the *Locarno International Film Festival*.

At Image Movement, **Anders Edström** will present his newest book, »Hanezawa Garden« – an illicit journey through a now demolished garden in Tokyo, photographed over a decade.

The artist will be present.

Admission is free.

(images courtesy of the artist)

---

**Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records**

Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm

Tel +49-30 - 308 819 780 | Fax +49-30 - 288 840 352

[info@imagemovement.de](mailto:info@imagemovement.de) | [www.imagemovement.de](http://www.imagemovement.de)